



SIR ELLIS KADOORIE SECONDARY SCHOOL (WEST KOWLOON)

No. 22 Hoi Fan Road, Tai Kok Tsui, West Kowloon, Kowloon.

Tel: 2576 1871 Fax: 2882 4548

E-mail address: sekss100@edb.gov.hk

School Website: www.seksswk.edu.hk

Parents' Letter No. 23

17 June 2021

Dear Parents/Guardians,

COVID-19 Vaccination Arrangement for Secondary School Students, Summer Programmes for Students and Parent Education Activity Information Hub

Please be informed of the following matters:

1. COVID-19 Vaccination Arrangement for Secondary School Students

To safeguard the health of primary and secondary school students, the HKSAR Government has, from 14 June 2021, included adolescents aged 12 years or above into the COVID-19 Vaccination Programme. Students aged 12 years or above who would like to receive the Comirnaty COVID-19 mRNA vaccine (“Comirnaty vaccine”) may make bookings direct at the dedicated website of the Vaccination Programme (<https://booking.covidvaccine.gov.hk/forms/index.jsp>) from 9:00 am on 11 June 2021 onwards, or they may receive the vaccination through the arrangements made by their schools.

The school plans to arrange group bookings of students and parents for vaccination at a Community Vaccination Centre (CVC) with school bus service between the school and the CVC provided. Parents and guardians may accompany their children/wards to take the school bus to CVC to receive vaccination. They may also wait with the students outside the CVC at a designated time on the day of vaccination and then enter the CVC when the other students and the accompanying teachers arrive by school bus. Parents and guardians may help take care of students and get vaccinated.

To facilitate the school to make initial arrangement for students and parents to receive vaccination, please complete the **attached survey by 21 June 2021**. You may do so either by completing the online google form or depositing the survey form in the collection box at the general office via your child/ward. We will announce the details of implementation once they are finalised.

Parents/guardians may also make their own booking through the website of COVID-19 Vaccination Programme direct for their child/ward to receive vaccination.

Should you have any enquiries about the Programme, please visit the website of COVID-19 Vaccination Programme (<https://www.covidvaccine.gov.hk/>) for more information.

2. Summer Programmes for Students (19 July - 13 Aug, 4 weeks)

In order to encourage our students to spend the summer holiday wisely and meaningfully, Guidance Committee and the PE Department have organized the following summer classes. Each student can enroll **NOT** more than three. \$100 deposit per class is required and there is a refund of \$100 per class if the student's attendance is more than 75%. If the number of interested students is not satisfactory, the class will not be held. If the class is over-subscribed, teacher-in-charge will draw lots to finalize the list of participants.

For enrolment, scan the QR code and fill in the enrolment google form by **24 June 2021** (Thursday). Teacher-in-charge will contact successful students individually.



All expenses of the classes are sponsored by the School-based After-school Learning Support Grant and Healthy School Programme Funding. The details of the classes are as follows:

Programme	Date	Time	Venue	No. of students
Handicraft Class	21, 22, 28, 29 July (Wed & Thur)	1:00 – 3:00 pm (2 hr)	Rm 411	12
Calligraphy – Brush lettering	3, 5, 10, 12 Aug (Tue & Thur)	1:00 – 3:00 pm (2 hr)	Rm 411	12
Cooking Class	20, 22, 27, 29 July (Tue & Thur)	10:00 am – 12:00 pm (2 hr)	HE Room	12
Vintage Games	20, 23, 27, 30 July (Tue & Fri)	10:00 am – 12:00 pm (2 hr)	Hall	20
Boxing Class	19 – 22 July (Mon – Thur)	2:30 – 4:00 pm (1.5 hr)	Rm 109	20
DIY Class (Soap + Hand Cream + Lip Balm Making)	19, 23, 26, 30 July (Mon & Fri)	2:00 – 4:00 pm (2 hr)	Rm 101	10 (S4 & S5 only)
Yoga Class	22, 29, July 5, 12 Aug (Thur)	9:00 – 11:00 am (2 hr)	Rm 111	15



3. Parent Education Activity Information Hub

The EDB attaches great importance to parent education. A parent education website “Smart Parent Net” was launched in February 2018 to provide information on parent education.

To further promote parent education, a new feature, i.e. Activity Information Hub, is launched on the “Smart Parent Net”. It provides various kinds of information on parent education courses/activities organised by different Government bureaux and departments as well as post-secondary institutions in Hong Kong. The content will also be updated regularly to let parents keep up with the latest information.

In the Activity Information Hub, parents can filter activity information by using the category function, such as district, activity type, target participants, organiser, etc., which facilitate them to select suitable courses/activities. The Activity Information Hub will also provide application links of the courses/activities so that parents can obtain further application details quickly.

The related hyperlinks and QR codes have been added to our school website so that parents can easily access to the latest parent education information.

Smart Parent Net	Parent Education Activity Information Hub
 www.parent.edu.hk/	 www.parent.edu.hk/peaih

Yours faithfully

YEUNG KWONG Mong Ha
Principal

This Parents' Letter can be found on our school homepage (<http://www.seksswk.edu.hk/>) and eClass Parent App.

官立嘉道理爵士中學（西九龍）
二零二零至二零二一年度 第二十三號家長信

各位家長/監護人:

2021年6月17日

(一) 2019 冠狀病毒病疫苗接種計劃 - 中學生接種疫苗的安排

為保障中小學生的健康，香港特別行政區政府推行的 2019 冠狀病毒病疫苗接種計劃亦已由 2021 年 6 月 14 日起涵蓋年齡 12 歲或以上的青少年，除可由 2021 年 6 月 11 日上午 9 時起直接經 2019 冠狀病毒病疫苗接種計劃網站(<https://booking.covidvaccine.gov.hk/>) 自行預約接種疫苗外，亦可透過學校安排 12 歲或以上的學生接種復星醫藥/BioNTech 的「復必泰」疫苗。

是次透過學校接種疫苗，學校選擇以小組預約形式帶同學生與家長前往社區疫苗接種中心接種疫苗，並會乘坐校巴往返學校及社區疫苗接種中心。家長和監護人可陪同其子女/受監護者乘坐校巴前往社區疫苗接種中心一起接種疫苗。他們亦可選擇於學生接種疫苗當日帶同學生在接種中心外按指定時間等候，待老師陪同學生乘坐校巴到達時一同進入社區疫苗接種中心協助照顧學生，並接種疫苗。

為方便學校安排學生與家長接種疫苗事宜，請家長/監護人於 2021 年 6 月 21 日前完成隨附的問卷調查。您可以選擇填寫網上問卷或由您的子女將填妥的問卷投入校務處的收集箱中，在落實細節後，我們將會盡快公布安排。

家長/監護人亦可直接經 2019 冠狀病毒病疫苗接種計劃網站為同學自行預約接種疫苗。如對 2019 冠狀病毒病疫苗接種計劃有任何疑問，可以瀏覽 <https://www.covidvaccine.gov.hk/> 以獲得更多相關資訊。

(二) 暑期課程（7 月 19 日至 8 月 13 日，共四週）

為鼓勵同學明智和有意義地善用暑假，輔導組聯同體育科舉辦以下暑期課程。每個學生不可參加多於三個課程，每個課程須繳付 100 元按金，如出席率超過 75% 即可退還。若參加學生人數不理想，該課程將不會舉辦。若報名人數超出限額，負責老師將抽籤決定參加者名單。

請於 2021 年 6 月 24 日（星期四）前掃描二維碼並填寫報名表格，負責老師會個別聯絡獲成功取錄的學生。



課程的所有費用均由校本課後學習支援和健康校園計劃撥款資助。課程詳情如下：



課程	日期	時間	地點	學生人數
手工藝班	7月21、22、28、29日 (星期三、四)	下午1-3時 (2小時)	411室	12
書法班 - Brush lettering	8月3、5、10、12日 (星期二、四)	下午1-3時 (2小時)	411室	12
烹飪班	7月20、22、27、29日 (星期二、四)	上午10時 - 中午12時 (2小時)	家政室	12
懷舊遊戲	7月20、23、27、30日 (星期二、五)	上午10時 - 中午12時 (2小時)	禮堂	20
拳擊班	7月19 - 22日 (星期一至四)	下午2:30 - 4:00時 (1.5小時)	109室	20
肥皂/護手霜/ 潤唇膏製作班	7月19、23、26、30日 (星期一、五)	下午2:00 - 4:00時 (2小時)	101室	10 (只限中四、中五)
瑜珈班	7月22、29日，及 8月5、12日 (星期四)	上午9:00 - 11:00時 (2小時)	111室	15

(三) 家長教育活動資訊站

教育局一直非常重視家長教育，於2018年2月推出家長教育網頁「家長智Net」。為進一步推廣家長教育，「家長智Net」現推出全新的活動資訊站，提供由政府機構及本地專上院校舉辦的各類型家長教育課程／活動資料，內容亦會定期更新，讓家長掌握最新的相關資訊。

在活動資訊站內，家長可以透過分類功能選取活動資料，例如：活動地區、活動類型、活動對象、主辦機構等，方便揀選合適的課程／活動。活動資訊站更提供課程／活動的報名連結，讓家長能快捷地取得更多報名詳情。

學校網站內已經加入有關連結和二維碼，讓家長能夠方便地取得最新的家長教育資訊。

家長智Net	家長教育活動資訊站
	
https://www.parent.edu.hk	https://www.parent.edu.hk/peaih

此家長信可於學校網頁 (<http://www.seksswk.edu.hk/>) 及 eClass 家長應用程式內查閱。

**COVID-19 Vaccination
Initial Survey**

(Attachment)


Name of Student: _____ Class: _____ Class No.: _____ Age: _____

Please tick the appropriate option(s):

- My child/ward **has already got vaccinated** (first dose) on _____ (date)
- My child/ward **will join the school booking** for COVID-19 Vaccination (date and time to be confirmed later by the school)
- My child/ward **together with** _____ **parent(s)/guardian(s) will join the school booking** for COVID-19 Vaccination (date and time to be confirmed later by the school)
- I will **make my own booking** through the website of COVID-19 Vaccination Programme direct for my child/ward to receive vaccination
- My child/ward **will not join the COVID-19 Vaccination Programme**

Name of Parent/Guardian: _____ Signature of Parent/Guardian: _____

Mobile Phone Number of Parent/Guardian: _____

<i>Please complete the Google Form or deposit this survey form in the collection box at the general office via your child/ward before 21 June 2021.</i>	Google Form: COVID-19 Vaccination  https://forms.gle/KJBAnz8tA7g9oaBX7
---	---

**2019 冠狀病毒病疫苗接種
初步調查**

學生姓名： _____ 班級： _____ 學號： _____ 年齡： _____

請以✓選擇合適的項目：

- 本人的子女**已接種**第一劑 2019 冠狀病毒病疫苗（接種日期：_____）
- 本人的子女**將會透過學校安排**接種 2019 冠狀病毒病疫苗（學校將在稍後確認日期和時間）
- 本人的子女**將會連同**_____ **位家長/監護人透過學校安排**接種 2019 冠狀病毒病疫苗（學校將在稍後確認日期和時間）
- 本人**將會透過 2019 冠狀病毒病疫苗接種計劃的網站**直接為我的子女預約疫苗接種
- 本人的子女**將不會參與 2019 冠狀病毒病疫苗接種計劃**

家長/監護人姓名： _____ 家長/監護人簽名： _____

家長/監護人手機號碼： _____

<i>請於 2021 年 6 月 21 日前填妥網上問卷，或將填妥的問卷投入校務處的收集箱中。</i>	網上問卷: 2019 冠狀病毒病疫苗接種  https://forms.gle/KJBAnz8tA7g9oaBX7
---	---